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Darbotvarkėje: 

1. Dėl SB „Politechnika“atliktų darbų per laikotarpį nuo 2014.05.09-
2014.07.24. 
2. Dėl SB „Politechnika“ narių duomenų paskelbimo viešai. 
3. Dėl atsiskaitymo tvarkos su ne sodo bendrijos nariu patikslinimo. 
4. Dėl paupio zonoje esančių nesutvarkytų plotų. 
5. Dėl šalia pagrindinio kelio auginamų krūmų ir medžių. 
6. Dėl griovio valymo. 
7. Dėl sodų teritorijoje netvarkomų sklypų. 
8. Dėl mašinų statymo paupio pusėje ant vejos bei kelkraščiuose. 
9. Dėl apmokėjimo už betoninių kuoliukų iškasimą, išvežimą ir už 
informacinių skydelių stulpelių sutvarkymą bei nudažymą. 
10.Dėl bendrojo naudojimo objektų aprašų ir vidaus tvarkos taisyklių 
skelbimo. 
11.Dėl pašalpos mirus I.Gerčienės vyrui.Dėl Z.Migonienės pateikto 
prašymo. Dėl V. Parulio pateikto prašymo. 
 
 

 
1. SVARSTYTA. SB „Politechnika“atlikti darbai per laikotarpį nuo 
2014.05.09-2014.07.24. 

 Kalbėjo SB Politechnika pirmininkė Danguolė Tuminienė.Per laikotarpį buvo 
vykdomi tokie darbai: nupirkta žolės šienavimo mašina už kai kurių SB narių 
savanoriškai skirtus pinigus, pradėti šienauti bendri paupio plotai, iškasti ir 
išvežti betoniniai kuoliukai, sutvirtinta skelbimų lenta. 
Informaciniai skydeliai buvo pagaminti, bet neatitiko sutartyje numatytų 
reikalavimų, todėl grąžinti pakoregavimui.Skydeliai bus baigti tik 2014 07 24 ir 
bus pradėti įrenginėti prie takų. Buvo kreiptasi į seniūniją dėl informacijos, kiek 
SB narių yra deklaravę gyvenamą vietą Naujasodyje. Gautas atsakymas, kad 
seniūnija tokių žinių neteikia. Dėl žaidimų aikštelės įteisinimo buvo kreiptasi į 
Žemėtvarkos skyrių –atsakymo dar nėra. Buvo kreiptasi į Kauno rajono 
seniūniją dėl kelio užtvindymo lyjant smarkesniam lietui. Buvo prašyta išvalyti 
upelį šalia gatvės. Atsakymas raštu dar negautas, bet atvykęs urbanistikos 
skyriaus vadovas patvirtino, kad padės. 



Buvo kreiptasi į Aplinkos ministeriją dėl betoninių luitų, esančių prie antro 
lauko tualeto. Atsakymo dar laukiame. 
Dėl skolų išieškojimo buvo kreiptasi į teismą. Laukiam tolimesnės teismo eigos. 
Paruoštos sutartys su ne bendrijos nariais. 
Užpildytas registracijos žurnalas. Dėl narių kadastrinių duomenų, reikalingų 
registracijos žurnalui užpildyti buvo kreiptasi į Registrų centrą.Tokius duomenis 
galima gauti, bet vieno sklypo duomenų pateikimas kainuotų 70 lt, todėl buvo 
atsisakyta tokio duomenų gavimo būdo. 
 
NUTARTA. Konstatuoti, kad 2014 05 09 valdybos posėdžio nutarimai vykdomi 
tinkamai. 
 

2.SVARSTYTA. SB „Politechnika“  narių duomenų paskelbimas viešai.  
D. Tuminienė informavo, kad gauta pastaba dėl interneto svetainėje ir skelbimų 
lentoje pateiktų asmens duomenų paskelbimo (vardas pavardė, gyvenamoji 
vieta) be žmogaus sutikimo. Duomenų apsaugos įstatymas įpareigoja neskelbti 
šių duomenų viešai be žmogaus sutikimo . 
 
NUTARTA: 
Kiekvienam SB „Politechnika“ nariui suteikti jo duomenų kodą, kurį reikės 
pateikti vietoj nario vardo, pavardės ir gatvės pavadinimo.Viešai skelbti tik 
duomenų kodą ir mokesčių mokėjimo sumą ar įsiskolinimą. 
Buhalteriui pateikti narių duomenų kodus. 
   Pritarta bendru sutarimu. 
 

3.SVARSTYTA. Patikslinta atsiskaitymo tvarka su ne sodo bendrijos 
nariais. SB pirmininkė pastebėjo, jog tikslinga nustatyti, kad ne sodo bendrijos 
narys sąskaitą turi apmokėti per 14 kalendorinių dienų nuo sąskaitos gavimo. 
Į sąskaitą įtraukiamos administravimo išlaidos. 
Pateikti narių susirinkimui patvirtinti . 
Įvertinus darbo ir laiko sąnaudas , būtų tokie įkainiai : 
už darbą surašant ir paruošiant sąskaitą -5lt,vieną kart ; 
už elektros rodmenų fiksavimą-1lt, į mėnesį, surašymą -1lt,už mėnesį; 
už duomenų pateikimą AB Lesto-1lt,už mėnesį.  

 
 NUTARTA: 
Pateikti projektą narių susirinkimui ir patvirtinti . 
3.1.Į sąskaitą įtraukiamos administravimo išlaidos už 2014m 
3.2. Ne sodo bendrijos narys jam pateiktą sąskaitą turi apmokėti per 14 
kalendorinių dienų nuo sąskaitos gavimo dienos. 
3.3. Už laiku neapmokėtą sąskaitą skaičiuoti - 0,1% delspinigių. 
3.4. Už papildomus darbus bendrijos nariui ir ne bendrijos nariui skaičiuoti : 



    3.4.1. už dokumentų kopijas , (paprašius papildomai) mokėti pagal pateiktą 
kvitą ,tam darbui atlikti, už dokumentų siuntimą mokėti, pagal pateiktą pašto 
kvitą, kitos išlaidos –pagal kitas pateikiamas sąskaitas, susijusias su išsiuntimu. 
Ne sodo bendrijos nariui papildomus dar bus pridedama suma už darbo ir laiko 
sąnaudas patirtas atliekant šį darbą. Įkainiai bus tvirtinami bendrijos 
susirinkime. 
 
 
    3.5.Sodo bendrijos nariui parašius prašymą tapti ne sodo bendrijos nariu ir 
neapmokėjus SB „Politechnika“ skolos, skola lieka galioti ir tapus ne sodo 
bendrijos nariu. 
   3.6. Nesudarius individualios sutarties, bendro naudojimosi objektais 
sąlygas,tvarką ir kainas vienašališkai nustato sodininkų bendrija. 
Pritarta bendru sutarimu. 
 

4.SVARSTYTA. Paupio zonoje esantys nesutvarkyti plotai. 
Paupio zonoje likę nenušienautų plotų. Kai kurie plotai priklauso prižiūrėti SB 
„Politechnika“, kiti - privatizuotoje žemėje. SB „Politechnika“ prižiūrimi plotai 
nenupjauti dėl to, kad jie buvo apleisti, ilgai nepjaunama žolė - tokios  žolės 
pjovimo mašina jau nenupjauna . 
 
NUTARTA: 
4.1. SB „Politechnika“ priklausantiems plotams nupjauti su trimeriu pasamdant 
žmogų. 
4.2. Privačios teritorijos plotus, dėl neprižiūrimų sklypų nufotografuoti ir 
perduoti Aplinkos ministerijai. 
Pritarta bendru sutarimu. 

 
5. SVARSTYTA. Šalia pagrindinio kelio auginamų krūmų ir medžių 

sodinimas. 
Šalia pagrindinio kelio kelkraščio daugelis sodininkų užsodinę pušaites, 
eglaites, slyvaites ir kitokius krūmus.Gal būt jie ir papuošia kelkraštį , gerai, kad 
mašinos neišvažinėja prižiūrimos vejos, bet tai trukdo kelio matomumui bei 
apsunkina automobilių prasilenkimą. Kauno raj Urbanistikos skyriaus vadovas 
perspėjo, kad bus skiriamos baudos. Auginti gali tik turintys tam leidimus. 
Norintiems gauti leidimus reikėtų kreiptis į Kauno raj Savivaldybės aplinkos 
skyrių. 
 
NUTARTA: Įspėti SB „Politechnika“ sodininkus panaikinti želdinius arba 
išsiimti leidimą. 
Pritarta bendru sutarimu. 
 

6. SVARSTYTA. Griovio valymo tvarka. 



Pradžioje sodų tekančio upelio funkcija - bėgančio nuo kalno vandens 
surinkimas, kad jis toliau nubėgtų į upę.Kadangi griovys neišvalytas, smarkiai 
užsikimšęs, dėl jo valymo kreiptasi į Kauno raj Savivaldybę. Savivaldybės 
atstovai paaiškino, kad griovio išvalyti negali, nes jis neteisėtai yra aptvertas 
sodininkų tvoromis. Kol nebus atlaisvinti priėjimai, darbai neprasidės. Kauno 
raj. valdininkai perspėjo, kad bus skiriamos baudos, kurių pirmoji – mažiausia - 
500 lt. 
 
NUTARTA. Perspėti SB „Politechnika“ sodininkus, kad visi bendro naudojimo 
objektai negali būti užtverti. Užtvėrusius įpareigoti iki 2014 08 15 padaryti 
priėjimą prie bendro naudojimo objektų. 
Pritarta bendru sutarimu. 
 

7. SVARSTYTA. Sodų teritorijoje netvarkomų sklypų savininkams poveikio 
priemonės. 
Gauta nusiskundimų dėl sodų teritorijoje netvarkomų sodų bendrijos sklypų. 
Sklypai apžėlę žolėmis,jose veisiasi šliužai, nenukarpytos gyvatvorės.Tai kelia 
nepatogumų tvarkingiems sklypų savininkams.  
 
NUTARTA:Perspėti SB „Politechnika“ sklypų savininkus ,(jeigu yra galimybė 
juos surasti) ir įpareigoti iki 2014 08 31 susitvarkyti sklypus. Nevykdantiems 
įstatuose numatytų pareigų skirti 100 lt baudas. 
Pritarta bendru sutarimu. 
 

8. SVARSTYTA. Mašinų statymas paupio pusėje ant vejos bei 
kelkraščiuose. 
Gauti nusiskundimai dėl mašinų statymo žaliojoje zonoje paupio pusėje. 
Bendro naudojimo žemę, esančią paupio pusėje, stengiamės tvarkyti, kad visi 
galėtų pasigrožėti, turėti poilsio zoną . 
 
NUTARTA: 
8.1. Įspėti visus, gyvenančius SB teritorijoje, kad žalioje zonoje nebūtų 
parkuojami automobiliai. 
8.2. Nesilaikant numatytos tvarkos, ant vejos stovinčius automobilius 
nufotografuoti ir nuotraukas siųsti kelių policijai. 
Pritarta bendru sutarimu. 
 
 

9. SVARSTYTA. Apmokėjimas už betoninių kuoliukų iškasimą , išvežimą ir 
už informacinių skydelių stulpelių sutvarkymą ir nudažymą. 
Bendro naudojimo žemėje reikėjo iškasti ir išvežti apie 30 vnt. betoninės tvoros 
stulpelių. Reikia pritvirtinti informacinius skydelius prie kiekvieno 



tako,pakeičiant užrašus su sklypų numeriais į užrašus su adresais. Už atliktus 
darbus reikia apmokėti. 
 NUTARTA: 
A.Mazeliauskui pagal pasirašytą darbų atlikimo sutartį apmokėti 100lt. 
A. Bieliauskui pagal pasirašytą darbų atlikimo sutartį apmokėti 100lt. 
Pritarta bendru sutarimu. 
 

10. SVARSTYTA. Bendrojo naudojimo objektų aprašai ir vidaus tvarkos 
taisyklių. 
 Bendrijos valdyba privalo sudaryti bendrojo naudojimo objektų aprašą ir 
prireikus jį papildyti arba pakeisti. Iki šiol toks aprašas nebuvo sudarytas. 
Vidaus tvarkos taisyklės turi būti skelbiamos viešai. 
NUTARTA: 
10.1. Įpareigoti A.Butrimą sudaryti bendrijos bendrojo naudojimo turto ir 
objektų registravimo knygą ir paskelbti viešai iki 2014 08 12; 
Įpareigoti A.Butrimą vidaus tvarkos taisykles paskelbti internetiniame puslapyje 
iki 2014 08 12; 
Pritarta bendru sutarimu. 
 

11. SVARSTYTA. Einamieji bendrijos klausmai: pašalpa I. Gerčienei, mirus 
vyrui, ne bendrijos nario V.Parulio prašymas pakeisti išstojimo iš bendrijos 
datą, ne bendrijos narės Z.Migonienės prašymas. 
NUTARTA: 
11.1. Išreiškiant užuojautą mirus I. Gerčienės vyrui, skirti 100 lt laidojimo 
pašalpą ; 
11.2. Atsakyti į Z.Migonienės prašymą, pasikonsultavus su juristu. 
11.3. V.Parulį laikyti ne sodo bendrijos nariu nuo prašymo pateikimo dienos. 
Pritarta bendru sutarimu. 
 
  SB „Politechnika“ pirmininkė               D. Tuminienė 
 
  Sekretorius                             R. Antanaitis 
 
 


